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Protokół 

IV sesji Rady Gminy Zławieś Wielka 

z dnia 28 sierpnia 2024 r. 

 

Posiedzenie odbyło się w Urzędzie Gminy w Złejwsi Wielkiej. Obrady rozpoczęto o godz. 

14:00, a zakończono o godz. 18:39 tego samego dnia.  Przewodnicząca otworzyła obrady IV 

sesji rady gminy i  przywitała obecnych. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków.  

 

Porządek obrad:  

 

1. Otwarcie IV sesji Rady Gminy Zławieś Wielka. 

2. Złożenie ślubowania przez radną wybraną w wyborach uzupełniających. 

3. Sprawy organizacyjne: 

1) Stwierdzenie prawomocności obrad. 

2) Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

3) Przyjęcie uwag do protokołów z poprzednich sesji. 

4. Sprawozdanie z działalności instytucji kultury w 2023 r. 

5. Informacja o przygotowaniu placówek oświatowych do nowego roku szkolnego. 

6. Podjęcie uchwał: 

1) zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zławieś 

Wielka na lata 2024 - 2040, 

2) zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu Gminy Zławieś Wielka na 2024 rok, 

3) w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi, 

4) w sprawie nadania nazwy ulic w miejscowości Czarne Błoto, Gutowo, Stary Toruń, 

Zławieś Mała. 

7. Informacja wójta o pracach między sesjami. 

8. Wolne wnioski i zapytania. 

9. Zamknięcie obrad IV sesji Rady Gminy Zławieś Wielka. 

 

Obecni:  

 

1. Krystian Balicki 

2. Marcin Dziedzic 

3. Krystyna Gajdemska 

4. Dominik Goliszek 

5. Joanna Grabowska 

6. Ewa Jeżewska 

7. Beata Klarkowska 
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8. Marcin Krystek 

9. Iwona Owieśna 

10. Wiesław Paciorkowski 

11. Piotr Pawlikowski 

12. Teresa Sztuczka 

13. Rafał Walkowiak 

14. Wioleta Warzocha 

15. Małgorzata Wiśniewska 

 

 

Krystyna Gajdemska – przewodnicząca rady gminy poprosiła o wystąpienie 

przewodniczącej Gminnej Komisji Wyborczej Panią Alinę Khalaf. 

 

Alina Khalaf – przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej w związku z tym, że 14 lipca 

br. odbyły się wybory uzupełniające do Rady Gminy wręczyła zaświadczenie o wyborze na 

radną  Pani Ewie Jeżewskiej i złożyła gratulacje. 

Krystyna Gajdemska – przewodnicząca rady gminy poinformowała o tym, że teraz należy 

dokonać aktu ślubowania i wyjaśniła jego przebieg. 

Ewa Jeżewska – radna złożyła ślubowanie. 

Obecni powitali radną brawami.  

Ewa Jeżewska – radna powiedziała, że bardzo się cieszy, że dołączyła do drużyny i, że cieszy 

się na owocną współpracę.  

Klub radnych „Dialog” złożył na ręce radnej Jeżewskiej bukiet kwiatów i gratulacje.  

Wobec wykonania punktów 1 i 2 porządku obrad, przewodnicząca przeszła do punktu nr 3. 

Ad.  3  

Krystyna Gajdemska – przewodnicząca rady gminy stwierdziła kworum i zapytała, czy 

radni mają wnioski do porządku obrad lub uwagi do protokołu z poprzedniej sesji.  

Nikt z radnych nie zgłaszał uwag. 

Ad. 4 

Maria Karpińska – Dyrektor GOKiS przedstawiła sprawozdanie z działalności Gminnego 

Ośrodka Kultury i Sportu za 2023 rok. – sprawozdanie w załączeniu do protokołu. 

Katarzyna Stencel – bibliotekarz w imieniu Ewy Wysockiej Kierowniczki Gminnej 

Biblioteki Publicznej w Złejwsi Małej przedstawiła sprawozdanie z działalności biblioteki za 

2023 r. 
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Renata Dobrowolska – dyrektor Domu Kultury w Górsku zgodnie z załączoną prezentacją 

oraz sprawozdaniem opisowym omówiła działalność Domu Kultury w Górsku za 2023 r. 

Po zakończeniu sprawozdań radni pogratulowali Paniom prezentującym i zadawali pytania. 

Marcin Krystek – radny  zapytał Marię Karpińską o sprawozdanie finansowe. 

Maria Karpińska – Dyrektor GOKiS w czasie przerwy udzieliła odpowiedzi na zadane 

pytanie.  

Joanna Grabowska – radna zapytała ile średnio osób korzysta z oferty kulturalnej w naszej 

gminie.  

Panie przedstawiające sprawozdania udzieliły odpowiedzi na każde zadane pytanie.  

Ad. 5 

Małgorzata Wiśniewska – przewodnicząca komisji oświaty odczytała protokół komisji  

z wizytacji szkół przed rozpoczęciem roku szkolnego.  

Po zakończonych sprawozdaniach przewodnicząca ogłosiła 10 minut przerwy.  

O godz. 16.31 wznowiła obrad po przerwie. 

Ad. 6 

Krystyna Gajdemska – przewodnicząca rady gminy poprosiła o przedstawienie uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zławieś Wielka na 

lata 2024 – 2040. Nikt z radnych nie miał pytań do projektu. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosownie nad uchwałą.  

Wyniki głosowania  

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne:  

ZA (15)  

Krystian Balicki, Marcin Dziedzic, Krystyna Gajdemska, Dominik Goliszek, Joanna 

Grabowska, Ewa Jeżewska, Beata Klarkowska, Marcin Krystek, Iwona Owieśna, Wiesław 

Paciorkowski, Piotr Pawlikowski, Teresa Sztuczka, Rafał Walkowiak, Wioleta Warzocha, 

Małgorzata Wiśniewska  

Wobec powyższego uchwała Nr IV/21/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Zławieś Wielka na lata 2024 – 2040 – została podjęta 

jednogłośnie. 
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Krystyna Gajdemska – przewodnicząca rady gminy otworzyła dyskusję nad zmianami 

w budżecie. Nikt z radnych nie zabrał głosu. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosownie nad uchwałą zmieniającą uchwałę w sprawie 

budżetu Gminy Zławieś Wielka na 2024 rok.  

Wyniki głosowania  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  

ZA (14)  

Krystian Balicki, Marcin Dziedzic, Krystyna Gajdemska, Dominik Goliszek, Joanna 

Grabowska, Beata Klarkowska, Marcin Krystek, Iwona Owieśna, Wiesław Paciorkowski, Piotr 

Pawlikowski, Teresa Sztuczka, Rafał Walkowiak, Wioleta Warzocha, Małgorzata Wiśniewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)  

Ewa Jeżewska  

Wobec powyższego uchwała Nr IV/22/2024 zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu 

Gminy Zławieś Wielka na 2024 rok została podjęta.  

Krystyna Gajdemska – przewodnicząca rady gminy poprosiła przewodniczącego komisji 

skarg wniosków i petycji o krótkie zreferowanie tematu. 

Wiesław Paciorkowski – przewodniczący komisji skarg wniosków i petycji wyjaśnił, że 

sprawa jest bardzo trudna i uwagi na konieczność przeprowadzenia wszechstronnego 

postępowania wyjaśniającego przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji brak jest możliwości 

załatwienia w ciągu miesiąca i konieczne jest wskazanie nowego terminu jej rozpatrzenia. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu w tej sprawie.  

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie nad uchwałą w sprawie przedłużenia terminu 

rozpatrzenia skargi.  

 

Wyniki głosowania  

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne:  

ZA (15)  

Krystian Balicki, Marcin Dziedzic, Krystyna Gajdemska, Dominik Goliszek, Joanna 

Grabowska, Ewa Jeżewska, Beata Klarkowska, Marcin Krystek, Iwona Owieśna, Wiesław 
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Paciorkowski, Piotr Pawlikowski, Teresa Sztuczka, Rafał Walkowiak, Wioleta Warzocha, 

Małgorzata Wiśniewska  

Wobec powyższego uchwała Nr IV/23/2024 zmieniającą uchwałę w sprawie przedłużenia 

terminu rozpatrzenia skargi  została podjęta.  

Joanna Sucharska – kierownik referatu rolnictwa objaśniła w sprawie nadania nazwy ulic 

w miejscowości Czarne Błoto, Gutowo, Stary Toruń, Zławieś Mała.  

Nikt z radnych nie miał pytań do uchwały.  

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie nad uchwałą  w sprawie nadania nazwy ulic  

w miejscowości Czarne Błoto, Gutowo, Stary Toruń, Zławieś Mała.  

Wyniki głosowania  

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  

ZA (15)  

Krystian Balicki, Marcin Dziedzic, Krystyna Gajdemska, Dominik Goliszek, Joanna 

Grabowska, Ewa Jeżewska, Beata Klarkowska, Marcin Krystek, Iwona Owieśna, Wiesław 

Paciorkowski, Piotr Pawlikowski, Teresa Sztuczka, Rafał Walkowiak, Wioleta Warzocha, 

Małgorzata Wiśniewska  

Wobec powyższego uchwała Nr IV/24/2024 zmieniającą uchwałę w sprawie nadania 

nazwy ulic w miejscowości Czarne Błoto, Gutowo, Stary Toruń, Zławieś Mała, została 

podjęta.  

Ad. 7  

Marcin Swaczyna – wójt przedstawił sprawozdanie o pracy miedzy sesjami.   

Radni zadawali pytania, na które wójt odpowiadał na bieżąco. 

  

Ad. 8  

Wolne wnioski i zapytania. 

  

Radni zadawali pytania, na które uzyskiwali odpowiedzi na bieżąco. 

  

Ad. 9.    

Krystyna Gajdemska – przewodnicząca rady gminy stwierdziła, że tematy sesji zostały 

wyczerpane i  o godz. 18:39 zamknęła obrady IV sesji rady gminy Zławieś Wielka. 
 

Przygotował(a): Sylwia Suduł-Tyloch 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 


